
Zápis z 7.9.2017,ze schůzky na děkanství 

Přítomni: P. Hladký, Pavel Kamenický st., M.Urbánek, M.Urbánková, V.Dvořáčková 

Program: Jednání s M. Urbánkovou ohledně kostelničení na Novém Hradci Králové  

 

Situace okolo zajištění služby kostelníka na Novém Hradci Králové (po odchodu sester SSJ z HK) 

k dnešnímu dni vypadá takto:  

Paní Urbánková, pí. Groulová, Pavlišovi, F. Kamenický  vytvoří jádro týmu, které se bude o 

zabezpečení těchto služeb starat. Přičemž paní Urbánková je vedoucí celé skupinky. Je 

pravděpodobné, že ještě osloví další lidi (např. Vítovi). 

Ve středu 20.9.2017 na děkanství pozveme všechny, kteří svou pomoc závazně nabídli a dohodneme 

se na pevných konturách. 

 

Příští schůzka „KOSTELNÍK“ bude 20.9.2017 v 19,15 na děkanství 

Zapsala: V Dvořáčková 

  

 

 


